
 

 

Informationer notat forud for ekstraordinær generalforsamling den 26. oktober 2023 
 
Baggund  
På generalforsamlingen den 29. marts 2023, blev bestyrelsen bedt om at finde en fremtidig løsning for 
antenneforeningen.    
 
Medlemstal  
Foreningen har gennem de sidste 5 år oplevet et faldende medlemstal på 39%.  Medlemstallet er vist i 
nedenstående graf.  
 

   
 
Nedgangen i medlemstallet har desværre den økonomiske konsekvens, at foreningen på sigt ikke 
økonomisk kan løbe rundt uden større kontingentstigning.  
 
Coax nettet 
Nettet som vores medlemmer får deres signal fra, er ejet af Antenneforeningen. Der har ikke de seneste år 
være så omfattende reparationer, hvilken vi skal være glade for. Dog har vi oplevet en stigning i 
henvendelse om vigende signal m.m. Med den alder som nettet har, vil det med sikkerhed være stigende. 
Det sammenholdt med et vigende medlemstal vil det få konsekvenser for vores økonomi i negativ retning.  
 
Medieudviklingen  
Udviklingen på mediemarked går meget hurtig. Der forventes ikke, at der meget flow TV tilbage indenfor en 
kortere årrække. Det vil blive leveret via streaming. Det bevirker, at behovet for en antenneforening derfor 
bortfaldet!   
 
Leverandør af signal  
Vores nuværende leverandør at signal er YouSee. Kontrakt med dem udløber ved udgangen af 2025.  
 
Fremtiden 
Gennem flere møder med forskellige leverandører har bestyrelsen modtaget et købstilbud fra Norlys. 
Tilbuddet vil giver vores medlemmer økonomiske fordele i en periode. Tilbuddet vil blive gennemgået i 
detaljer på den ekstra ordinære generalforsamling.  
 
Bestyrelsens indstilling 
Bestyrelsen mener at tilbuddet er attraktivt og vil være den korrekte fremtidsløsning for foreningen.  
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Udvikling af antal medlemmer med tv pakker 
fra 2018 til 1. oktober 2023


